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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1995. szeptember 4-én
rendkivüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza

megtartott

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné,
Dr. Pápai Péter, Turda Sándor, Vasvári Pál
Márki Ferenc jegyző
Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató
Király Jenő vállalkozó

Igazoltan távol: Rácz József és Zémann Géza képviselők.

Juhász György, Kunsági László,
képviselők,

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1.1 Óvoda, orvosirendelő, tetöszerkezetének felújítása.

Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1.1 Napközi otthonos óvoda és orvosi rendelő tetőszerkezet felújítása

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésében ehnondta, hogy a rendkivüli ülésre a tárgyi
épület tetőszerkezetének siralmas állapota és felújítási szükségessége miatt kerül sor.
A féléves zásár áttekintése, a többletbevételek számbavétele után a testület a felújítás mellett
döntött, de kérte, hogy a benyújtott árajánlatot megvizsgálhassa.
A KIRÁLY Bt árajánlata mindenki rendlkezésére áll, a kivitelező jelen van. Kéri az árajánlat
megvitatását.

Hozzászólások:

Király Jenő vállakozó elmondja, hogy árajánlata az előző évben az épületen már végzett
munka árszintjét tarta1mazza. Tekintettel arra, hogy a Bt dolgozói tordasiak, a munkadíj
összegét kereken 800.000 Ft-ban (ÁFA-san) ajánlja, míg a számla kifizetése két részletben
történne. A munka elvégzése után 200.000,- Ft, a többí az 1996.évi költségvetés elfogadása
után.
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Kunsági László az árajánlat nem tartalmazza az anyagárat. Az mennyit tesz ki ?

Fábián Jánosné - a tető felújítása feltétlenül szükséges. Az árajánlatot jónak ész
önkormányzatra nézve kedvezőnek ta!\ia.

Cifka János - az árajánlatot jónak ta!\ia, javasolja az alapján a munkák sűrgős elkezdését.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy az anyagárak az előzetes számítások szerint:
- cserép 285.000,- Ft + klinker tégla 50.000,- Ft + léc, fólia, hófogó, bádog, kőműves

munkadíj, így mindösszesen várható félmillió forint.

Farkas János polgármester a költségvetés módosításával a többlet bevételt a művelődési ház és
az óvoda felújítására terveztük. Ha az idő engedi, ha a Jamina cseréet időben be tudjuk
szerezni, a tetőt a KIRÁLY Bt-vel el tudjuk készíttetni.
Javasolja a felújítási költségvetés elfogadását.

Vasvári Pál - az ács brigád létszámához viszonyítva a munkadíjból magas rezsióradíj
számolható ki.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület az óvoda tetőszerkezetének felújítására leadott
árvetést elfogadja.

II. Napirend után

Bejelentések, javaslatok

Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató szóbeli előterjesztésében bejelentette a képviselő

testületnek, hogy a tanév indítása, a szülés miatt távollévő pedagógusok miatt, két új
pedagógus felvételével vált lehetségessé, zökkenőmentessé.
A leadott pályázatok közül azokkal kellett elsősorban foglalkozni, akik lakást nem igényelnek,
ezért Martonvásáron lakó két pedagógust kellett alkalmazni, akik közül az egyik a Vajdaságból
most települt át, a másik pedig más iskolától elpályázó fiatal munkaerő. Mindektten képzettek,
és a szakjuknak megfelelően tudjuk alkalmazni őket.

A probléma csupán a helyettesek szolgálati idejüknek megfelelő bérrel van, amely az egyik
esetben közel 8.000 Ft-al magasabb az álláshelyen lévő bérnél, míg a másik esetben ez csak
600 Ft. Ha a jelzett bért a két új kollégának nem adjuk meg, az állást nem tudjuk betölteni.
E bérkülönbözet jelenleg rendelkezésre áll a költségvetésben, igaz zárolva, mert az egyik
napközis csoport megszünt. Jövőre viszont ennek már plusz pénzügyi vonzata lesz.
Kéri a testületet erősítse meg döntésében, a két pedagógus alkalmazásában azza1, hogy a
szükséges bért a következő évben biztosítja az iskola részére.

Kunsági Kászló elmondja, hogy a kényszerhelyzetben hozott vezetői döntés indokolt. Ha az
iskola korábbi szinvonalát tartani akarjuk, kénytelenek vagyunk ilyen lépéseket tenni.

Farkas János polgármester sajnos több szolgálati lakásunk nincs, így az iskola igazgató lépése
kényszerű, de indokolt lépés volt.
A költségvetés jövő évi kidolgozásánál a szükséges bért biztosítani kell az iskola részére.



3

Több bejelentés és hozzászólás nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította.
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